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Zápisnica 

z 10. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 22.03.2021 

 

Bod 1  Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril 10. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal všetkých prítomných. 
 
P. starosta za zapisovateľku určil Ing. Moniku Vinarčíkovú.  
Konštatoval, že na 10. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných 9 poslancov, preto vyhlásil 
OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Počet prítomných poslancov:  9 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol: Ing. Janu Mrázovú a p. Martina Gažiho. 
Za členov návrhovej komisie: Mgr. Martinu Holečkovú, Ing. Dominiku Skačanovú 
a p. Mariána Valacha. 
 
 
Za schválenie overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 9 poslancov.  
 
            za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
 
Pre rokovanie 10. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke. Všetkým Vám bol zaslaný.  Dal hlasovať za schválenie programu. 
 
Za schválenie programu: 
 
            za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 
 
K predloženému schválenému programu mala pozmeňujúci návrh Mgr. Martina Holečková. 
Navrhla presunúť bod č. 9 - Prerokovanie žiadostí o súhlas s umiestnením stavby za bod č. 2 - 
Kontrola plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia.  
 
Za schválenie zmeny programu: 
 
            za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III 



Bod 2  Kontrola plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia 
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia  
z predchádzajúceho zasadnutia. Posledné zasadnutie sa konalo 14.12.2020. Poznamenal,         
že k niektorým bodom uznesenia sa vrátime. Materiál tvorí prílohu č. 1. 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal 
nikto. 
 
 
OZ - berie na vedomie plnenie uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia. 
 
            za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV.  
 
 
Bod 3  Prerokovanie žiadostí o súhlas s umiestnením stavby 
 

• Žiadosť o súhlas s umiestnením stavby od p. Šimega 
 

P. starosta – žiadosť o súhlas s umiestnením stavby vám bola zaslaná. Zároveň so žiadosťou 
sme dostali vizualizáciu riešenia stavby (novostavba chatky). Keďže zmena ÚPN obce 
v lokalite priehrady je stále v stave riešenia – predpoklad schválenia koncom roka 2021, 
schválením tejto žiadosti sa umožní žiadateľovi postupovať v územnom a stavebnom konaní. 
Jedná sa o dva návrhy rekreačných chát, pričom podmienkou schválenia je zachovanie 
zastavanej plochy max 50 m2, musí byť dodržaná vzdialenosť od brehovej čiary min 10 m 
a rekreačný účel chát. Materiál tvorí prílohu č. 2. 
 
Do diskusie sa zapojili: p. Šimeg, p. Sitár, Ing. Mrázová, JUDr. Chorvátová Nagyová, 
p. Majer, Mgr. Holečková 
 
 
OZ - schvaľuje predloženú žiadosť p. Šimega o umiestnenie stavby s podmienkou max. 
zastavanej plochy pre rekreačnú chatu 50 m2, s umiestnením min. 10 m od brehovej čiary 
a zároveň podľa predloženého geometrického plánu č. 4/2021, ktorý vyhotovil p. Tibor 
Drienovský. 
 
            za: 7                    proti: 0               zdržal sa: 2 
Zdržali sa: p. Marián Valach, JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 
 

• Žiadosť o súhlas s umiestnením stavby od p. Sitára 
 
P. starosta – žiadosť o súhlas s umiestnením stavby vám bola zaslaná. V podstate je totožná 
s predošlou žiadosťou od p. Šimega. Tiež sa jedná o stavbu novej rekreačnej chatky 
na pozemku p. Sitára. Materiál tvorí prílohu č. 3. 
 
 



OZ - schvaľuje predloženú žiadosť p. Sitára o umiestnenie stavby s podmienkou max. 
zastavanej plochy pre rekreačnú chatu 50 m2, s umiestnením min. 10 m od brehovej čiary 
a zároveň podľa predloženého geometrického plánu č. 4/2021, ktorý vyhotovil p. Tibor 
Drienovský. 
 
            za: 7                    proti: 0               zdržal sa: 2 
Zdržali sa: p. Marián Valach, JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 
 

• Žiadosť o stanovisko – územnoplánovaciu informáciu od p. Benčaťovej, p. Matušku 
a p. Hagaru 

 
P. starosta – žiadosť o stanovisko vám bola zaslaná, jedná sa o novostavbu dvoch rodinných 
domov a technickú infraštruktúru. Po prerokovaní v komisiách a zistení skutkového stavu 
v katastrálnej mape navrhujem, aby žiadosť nebola schválená. Materiál tvorí prílohu č. 4. 
 
Do diskusie sa zapojili: Ing. Mrázová, Ing. Skačanová, JUDr. Chorvátová Nagyová 
 
 
OZ - neschvaľuje predloženú žiadosť p. Benčaťovej, p. Matušku a  p. Hagaru 
o územnoplánovaciu informáciu v danej lokalite podľa predloženej žiadosti. 
 
            za: 7                    proti: 0               zdržal sa: 2 
Zdržali sa: Ing. Jana Mrázová, Ing. Dominika Skačanová 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 
 
Bod 4  Správa o činnosti Obecnej rady 
 
Mgr. Ivana Švoliková PhD., zástupkyňa starostu obce predniesla správu o činnosti obecnej 
rady.  Obecná rada sa konala 15.03.2021. Materiál tvorí prílohu č. 5. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy. Poznamenal, že niektorými bodmi zo správy 
OR sa budeme dnes ešte zaoberať. Vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
   
 
OZ - berie na vedomie správu o činnosti Obecnej rady. 

          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
 
Bod 5  Správy o činnosti komisií OZ 
 

• Komisia kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva 
 

Mgr. Ivana Švoliková PhD., predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá 
zasadala 11.03.2021. Z dôvodu zlej pandemickej situácie sa zasadnutie veľkej kultúrnej 
komisie neuskutočnilo a plán kultúrnych podujatí na rok 2021 sa teda nezostavil. Aktivitu 
vyvíja klub rekreačných bežcov a folklórna skupina PRASLICA s povolením RÚVZ Levice. 



Poďakovala všetkým, ktorí sa pričinili a pomáhali pri uskutočňovaných akciách. Materiál 
tvorí prílohu č. 6. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval k otázkam. Otázky neboli. 
 
 
OZ - berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 
 
         za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
 

• Komisia finančno-plánovacia, obchodu a služieb 
 

Mgr. Martina Holečková, predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá 
v tomto roku zasadala dvakrát. Materiál tvorí prílohu č. 7. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval k otázkam. Otázky neboli. 
 
 
OZ - berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančno-plánovacej, obchodu a služieb. 
 
         za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 
 
 

• Komisia výstavby, územného plánu, verejného poriadku a životného prostredia 
 

P. Marián Valach, predseda komisie informoval o činnosti komisie, ktorá zasadala dnes 
22.03.2021. Materiál tvorí prílohu č. 8. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval k otázkam. Otázky neboli. 
 
 
OZ - berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného 
poriadku a životného prostredia. 
 
         za: 9                   proti: 0               zdržal sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 
 
Bod  6 Prerokovanie návrhu Záverečného účtu obce za r. 2020 
 
Ing. Bystrík Ižold – starosta obce oboznámil prítomných so záverečným účtom. Sú to príjmy 
a výdavky obce. Záverečný účet bol zverejnený podľa zákona na úradnej tabuli, bol 
prerokovaný vo finančnej komisii a aj na Obecnej rade, materiál Vám bol zaslaný. Materiál 
tvorí prílohu č. 9.  

Uviedol rozbor plnenia príjmov za r. 2020, rozbor čerpania výdavkov za r. 2020, zameral 
sa najmä na prebytok/schodok rozpočtového hospodárenia za r. 2020, tvorbu a použitie 
rezervného a sociálneho fondu, bilanciu aktív a pasív k 31.12.2020, prehľad o stave a vývoji 



dlhu k 31.12.2020, údaje o hospodárení príspevkových organizácií, prehľad o poskytnutých 
dotáciách právnickým a fyzickým osobám, údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej 
činnosti, finančné usporiadanie finančných vzťahov, hodnotenie plnenia programov obce. 

Obec za rok 2020 hospodárila s prebytkom. Prebytok rozpočtu je 107 719,15 EUR, z toho 
sa vylúči 56 438,33 EUR. Tvorbu rezervného fondu za rok 2020 navrhujeme vo výške           
51 280,82 EUR.  

P. starosta odovzdal slovo Ing. Milanovi Obickému,  hlavnému kontrolórovi o vyjadrenie 
stanoviska k Záverečnému účtu Obce Kozárovce za r. 2020. 
 
 
Bod  7 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného  účtu 
  obce Kozárovce za r. 2020 
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór predniesol stanovisko k záverečnému účtu obce 
Kozárovce za rok 2020. Materiál tvorí prílohu č. 10. Uviedol, že toto stanovisko OZ iba berie 
na vedomie.  

V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  p. kontrolór 
odporučil obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce 
Kozárovce za rok 2020 s výrokom celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. 

P. starosta vyzval k otázkam a pripomienkam. Otázky a pripomienky nemal nikto. 
 
 
OZ - berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce 
Kozárovce za r. 2020. 
 
         za: 9                   proti: 0               zdržal sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 

P. starosta dal hlasovať za schválenie uznesenia: 
 
 
OZ - schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2020 bez výhrad 
a schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2020 na tvorbu rezervného 
fondu vo výške 51 280,82 EUR.  

         za: 9                   proti: 0               zdržal sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 
 
 
 
 



Bod 8  Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za r. 2020 
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce Kozárovce prečítal návrh na uznesenie, dôvodovú 
správu, oboznámil prítomných s činnosťou za r. 2020. Správa je rozdelená do štyroch častí. 
Oboznámil prítomných s výsledkami kontrol v ZŠ s MŠ Kozárovce a na OcÚ Kozárovce, 
ktoré vykonal minulý rok v rámci kontrolnej činnosti. Materiál Vám bol zaslaný, tvorí prílohu 
č. 11.  
P. starosta poďakoval za prednesenie správy.  
 
 
OZ - berie na vedomie Správu o činnosti hlavného kontrolóra obce Kozárovce za r. 2020. 

          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 
 
Bod 9  Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2021 o podmienkach   
  poskytnutia dotácií z rozpočtu obce 
 
P. starosta – materiál Vám bol zaslaný. Je vyvesený v úradnej tabuli. Mali ste možnosť 
preštudovať si ho. Ja som to konzultoval aj s naším právnikom Mgr. Pirošíkom. Pripomienky 
z komisií a obecnej rady sú zapracované. Materiál tvorí prílohu č. 12. 
 
 
OZ -  sa uznáša na VZN č. 1/2021 o podmienkach poskytnutia dotácií z rozpočtu obce podľa 
predloženého návrhu. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 
 
Bod 10 Prerokovanie žiadostí o odpustenie nájmu  
 

• Žiadosť o odpustenie nájmu p. Fülöpová – stávková kancelária 
 

P. starosta – p. Fülöpová nás požiadala o odpustenie nájmu za mesiace január – marec 2021, 
a to z dôvodu zatvorenia prevádzky stávkovej kancelárie počas pandémie COVID-19. 
Materiál tvorí prílohu č. 13. 
 
 
OZ - schvaľuje predloženú žiadosť o odpustenie nájomného od p. Fülöpovej v priestoroch 
polyfunkčného objektu Kozárovce č. 103  za mesiace január – marec 2021 v plnej výške. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI.  
 
 
 



• Žiadosť o odpustenie nájmu p. Majerská - kaderníctvo 
 
P. starosta – p. Majerská nás požiadala o odpustenie nájmu za mesiace január – marec 2021, 
a to z dôvodu zatvorenia prevádzky kaderníctva počas pandémie COVID-19. Materiál tvorí 
prílohu č. 14. 

 

OZ - schvaľuje predloženú žiadosť o odpustenie nájomného od p. Majerskej v priestoroch 
polyfunkčného objektu Kozárovce č. 103 za mesiace január – marec  2021 v plnej výške. 

 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 
 

• Žiadosť o odpustenie nájmu od spoločnosti Bukviarovci, s.r.o. – lekáreň 
 
P. starosta – p. Bukviarová nás požiadala o odpustenie nájmu za mesiace marec - apríl 2021, 
a to z dôvodu prebiehajúceho vybavovania povolení pre otvorenie prevádzky lekárne v našej 
obci. Podľa jej informácií by všetky potrebné povolenia mali dostať v priebehu apríla 2021 
a od mája by sa mala otvoriť prevádzka lekárne pre verejnosť. Materiál tvorí prílohu č. 15. 
 
 
OZ - schvaľuje predloženú žiadosť o odpustenie nájomného od Bukviarovci, s.r.o., 
v zastúpení PharmDr. Lenka Bukviarová, v priestoroch polyfunkčného objektu Kozárovce 
č. 103 (lekáreň) za mesiace marec - apríl 2021 v plnej výške. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII.  
 
 

Bod 11 Prerokovanie žiadostí o prenájom obecných nehnuteľností 
 

• Žiadosť o prenájom priestorov od p. Ďubekovej – cukrárenská výroba 
 
P. starosta – p. Ďubeková nás požiadala o prenájom priestorov v PFO Kozárovce č. 103 
v bývalých priestoroch, ktoré si prenajímala p. Horváthová. Priestory si p. Ďubeková 
obhliadla, malo by to vyhovovať prevádzke cukrárenskej výroby a má záujem o prenájom 
od 01.06.2021. V súčasnosti vybavuje potrebné povolenia.  Materiál tvorí prílohu č. 16. 
 
 
OZ - schvaľuje žiadosť o prenájom nebytových priestorov pre p. Ďubekovú s platnosťou 
od 01.06.2021 na dobu 10 rokov vo výške 150 EUR mesačne + energie v priestoroch 
polyfunkčného objektu Kozárovce č. 103, po predchádzajúcom nájomcovi Ing. Horváthovej. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX.  
 



 
• Žiadosť o prenájom priestorov od p. Valentínyho – prevádzka rýchleho občerstvenia 

 
P. starosta – p. Valentíny, ktorý v budove Kozárovce č. 496 (PODSENÍK) prevádzkuje rýchle 
občerstvenie má záujem o skladový priestor po bývalej prevádzke kaderníctva – p. Teleková. 
V súčasnosti je priestor nevyužitý. Týmto by sme dosiahli, že celá budova bude v prenájme. 
Materiál tvorí prílohu č. 17. 
 
 
OZ - schvaľuje žiadosť o prenájom priestorov pre p. Valentínyho s platnosťou od 01.04.2021 
na dobu 10 rokov vo výške 70 EUR mesačne + energie v priestoroch bývalého kaderníctva - 
Kozárovce č. 496. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 
 
Bod 12 Interpelácie 
 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky. Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 
 
 
Bod 13 Rôzne 
 

• Zmena názvu Komisie finančno-plánovacej, obchodu a služieb 
 

P. starosta – na základe požiadavky predsedníčky Komisie finančno-plánovacej, obchodu 
a služieb – Mgr. Holečkovej by sme mohli zmeniť názov komisie na „Finančná komisia“, 
a to z dôvodu, že v súčasnosti platný názov je dlhý a v podstate zaužívaný názov je aj tak 
finančná komisia.  
 
 
OZ - schvaľuje zmenu názvu komisie z Komisie finančno-plánovacej, obchodu a služieb 
na Finančná komisia. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI.  
 

 

• Kúpno-predajná zmluva s p. Havranom 
 
P. starosta – informoval prítomných o možnosti kúpy ojazdeného nákladného vozidla IVECO. 
Jedná sa o valník s dlhou korbou. Vieme ho využívať na zber konárov a urýchliť tým práce 
pri údržbe v obci. Cena je veľmi prijateľná. Auto má platné technické a emisné kontroly. 
Materiál tvorí prílohu č. 18. 
 



 
OZ - schvaľuje kúpno-predajnú zmluvu medzi obcou a p. Havranom vo veci kúpy nákladného 
motorového vozidla IVECO za cenu 2 300 EUR. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII.  

 
 

• Odmena starostu obce za vykonávanie činnosti kontaktnej osoby – sčítanie 
obyvateľov, domov a bytov 2021 

 
P. starosta – keďže vykonávam funkciu kontaktnej osoby počas sčítania obyvateľov, domov 
a bytov 2021, je možnosť vyplatenia odmeny vo výške 1 000 EUR. Poskytnutá odmena bude 
vyplatená z dotácie, ktorú nám poskytne Štatistický úrad. Odmenu je možné vyplatiť len ak 
sa na tom uznesie OZ.  
 
 
OZ - schvaľuje vyplatenie odmeny starostovi obce za výkon činnosti kontaktnej osoby počas 
sčítania obyvateľov, domov a bytov 2021 vo výške 1 000 EUR. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII.  
 
 

• Návrh na vyradenie DM z inventára ZŠ s MŠ Kozárovce 
 
P. starosta – informoval prítomných o možnosti vyradenia hmotného majetku z inventára             
ZŠ s MŠ Kozárovce. Všetci ste obdržali potrebné podklady. Jedná sa o technicky a morálne 
opotrebovaný majetok. Materiál tvorí prílohu č. 19. 
 
 
OZ - schvaľuje návrh na vyradenie majetku z inventára ZŠ s MŠ Kozárovce podľa 
predloženého návrhu. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV.  
 

• Návrh na vyradenie majetku obce 
 
P. starosta – informoval prítomných o možnosti vyradenia hmotného majetku z inventára 
obce. Všetci ste obdržali podklady. Návrhy na vyradenie sú výsledkom inventarizačných 
komisií, ktoré sa uskutočnili v januári 2021. Materiál tvorí prílohu č. 20. 
 
 
OZ - schvaľuje návrh na vyradenie majetku obce na základe výsledkov inventarizačných 
komisií podľa predloženého návrhu. 
 



          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV.  

 
 

• Informácia o podaných žiadostiach – participatívny rozpočet 
 

Mgr. Holečková – predsedníčka finančnej komisie informovala prítomných o podaných 
žiadostiach prostredníctvom participatívneho rozpočtu na rok 2021. Celkovo bolo podaných 
7 žiadostí, 6 z nich spĺňa podmienky štatútu participatívneho rozpočtu. Prezentácia projektov  
a následné hlasovanie sa zrealizuje prostredníctvom Kozárovských novín v termíne 
do 15.04.2021. 
 
 
OZ - berie na vedomie správu o podaných žiadostiach prostredníctvom participatívneho 
rozpočtu v r. 2021 v obci Kozárovce. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI.  

 
 

• Zvukový záznam zo zastupiteľstva 
 

P. starosta – preveril som technické možnosti nahrávania OZ a ukladania nahrávky 
na webovom sídle obce. Aby sme mohli realizovať nahrávky OZ a následne ich zverejňovať, 
musíme upraviť článok 14 Rokovacieho poriadku o bod 8.  
 
 
OZ - sa uznáša na doplnení čl. 14 Rokovacieho poriadku o bod 8, ktorý bude znieť: 

1. Z každého zasadnutia obecného zastupiteľstva sa vyhotovuje zvukový záznam jeho 
priebehu s výnimkou neverejného zasadnutia. 

2. Zvukový záznam sa zverejňuje na webovom sídle obce v lehote do 10 dní odo dňa 
konania zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Zvukový záznam zabezpečuje a archivuje obecný úrad. 
4. Akákoľvek manipulácia so zvukovým záznamom a jeho obsahom je zakázaná. 

 
 
          za: 8                    proti: 0               zdržal sa: 1 
Zdržal sa: p. Marián Majer 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVII.  

 
 

• Bytovka na Majeri – p. Betin  
 
P. starosta – oslovil ma p. Betin, ktorý prevádzkuje u nás obchod PLYN-VODA-KÚRENIE. 
Vlastní nehnuteľnosť v katastri obce, konkrétne starú bytovku na Majeri smer Nemčiňany. 
V minulosti ju kúpil od PD, v súčasnosti je na predaj a ponúka nám ju na odkúpenie. Jedná 
sa o parcely 6016/2 a 6016/3. Prvá je nádvorie o výmere 1733 m2 a druhá je samotná bytovka 
o výmere 145 m2. Bytovka je dispozične ako stará školská bytovka – ak sa nemýlim 4 byty 



a pivnice. Čo sa týka ceny je na úrovni okolo 40 000 EUR. Vieme tu vytvoriť nájomné byty, 
nadstaviť. Otázne je, či mimo obce bude mať o to niekto záujem. 
 
Do diskusie sa zapojili: p. Majer, Mgr. Holečková, Ing. Mrázová 
 
OZ - berie na vedomie informáciu o možnosti kúpy bytovky od p. Betina v lokalite Majer 
a zároveň odporúča predložiť spracovaný znalecký posudok obci Kozárovce 
od predávajúceho. 

 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVIII.  

 
 

• Pozemok p. Melčík a p. Skačanová – zmena druhu pozemku 
 
P. starosta – jedná sa o lokalitu Močiar, kde p. Skačanová a p. Melčík kúpili pozemok 
a v súčasnosti prebieha stavebné konanie pre stavbu rodinného domu. Cez pozemok, ktorý 
je vo vlastníctve obce a je vedený ako trvalý trávnatý porast, budú mať prístup k svojmu 
domu. Cez trvalý trávny porast nie je možné zriadiť prístup k domu. Preto je potrebné 
preklasifikovať trvalý trávny porast na zastavané plochy a nádvoria.  
 
Do diskusie sa zapojili: p. Majer, Ing. Skačanová 
 
 
OZ – schvaľuje pripravovaný zámer na poľnohospodárskej pôde, nachádzajúcej sa v k. ú. 
Kozárovce, parcela registra „C“, p. č. 4895/10 o výmere 75 m2, druh pozemku trvalý trávny 
porast a p. č. 4895/9 o výmere 100 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, evidované na LV 
č. 1 v majetku obce Kozárovce na zastavané plochy a nádvoria. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIX. 
 
 
Bod 14 Diskusia 
 

- Ing. Mrázová – výzva na údržbu majetku pre p. Vígha v lokalite priehrada z dôvodu 
neporiadku pri plote na jeho pozemku, 

- Ing. Mrázová – prehodnotiť nosenie rúšok v MŠ Kozárovce, 
p. starosta – po dohode s vedením MŠ nosenie rúšok bude trvať do 31.03.2021, 

- p. Valach – doplniť výsadbu kríkov pozdĺž hlavnej cesty a zároveň upraviť výtlky 
na ulici pod Malou skalou, 

- p. Nemčeková – preveriť možnosti zasielania krátkych SMS o dôležitých oznamoch 
v obci, 
p. starosta – preverím možnosti zasielania SMS u nášho prevádzkovateľa web stránky, 

- p. Majer – opraviť 2 nefunkčné svetlá VO v cintoríne (pri dome smútku), 
- Mgr. Švoliková PhD. – mohli by sme v najbližšom možnom termíne otvoriť obecnú 

knižnicu, a to aj z dôvodu, že je marec je mesiac kníh, 



- p. Gaži – požiadal o dosypanie kameniva do dlažby v rámci realizácie projektu 
vodozádržné opatrenia (cintorín, kostol), 
P. starosta mu poskytol bližšie informácie k nasledovným projektom: 

- dostavba kanalizácie, zámena chodníkov s  NSK na hlavnej ceste 
a k modernizácii VO v obci. 

Požiadal o export údajov o výške miery triedenia k 31.12.2020 v jednotlivých 
domácnostiach, ktorý sa následne zverejní. 
P. starosta – v poriadku, v priebehu apríla to zabezpečíme. 

- Mgr. Hlavová – preveriť možnosti rekonštrukcie fasády budovy pošty v obci a zároveň 
vyzvať Slovenskú poštu k možnosti prenájmu bytu v budove pošty, 

- Mgr. Holečková – vyzvať NSK – odbor dopravy o možnostiach realizácie 
spomaľovacích ostrovčekov na vstupe do obce. 
Preveriť možnosti zimnej údržby chodníkov prostredníctvom našich občanov, ktorí by 
mali na starosti konkrétny úsek chodníka. Pomohlo by to zefektívniť zimnú údržbu. 
P. starosta – do najbližšieho riadneho OZ preverím záujem občanov o vykonávanie 
danej činnosti. 
Bolo by dobré do každej domácnosti zabezpečiť z obce 5 l nádobu na kuchynský olej, 
a to z dôvodu, aby sme zvýšili možnosti separovaného zberu. 
P. starosta – čakáme na tretiu ponuku na dané nádoby, následne vyhodnotíme 
a kúpime pre každú domácnosť v obci. 
 
Členovia OZ vrátane starostu obce nepodporia výzvu starostu obce Dvory nad Žitavou 
ohľadom nákupu a dodávky lieku Ivermektín. 
 
 

Bod 15 Záver 
 
Predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce záverom poďakoval prítomným za aktívnu 
účasť na rokovaní OZ a ukončil 10. riadne zasadnutie OZ. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                      Ing. Bystrík Ižold 
                                                                                                          starosta obce 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:    Ing. Jana Mrázová 
 
                                                p. Martin Gaži 
 
 
Zapisovateľka:                   Ing. Monika Vinarčíková 


